

3月12日 星期二 Tuesday, 12 March				
时间 Time	主题 / 讲座简介 Topic / Summary	演讲人 / 主讲公司 Speaker / Company	语言 Language	地点 Venue
11:00 - 12:30	<p><b>麻纺织产业的未来 The Future of Linen / Hemp/ Ramie in Textile Industry</b> <b>简介Summary :</b></p> <p>(1) 中国草带来的东方服饰美: 苎麻纺织品及夏布在中华文明发展进程中展现出的服饰美、未来苎麻产品的发展趋势 (2) 大麻必将带给麻纺产业更大的发展空间: 大麻纤维所具备的各种优势一定会在原料供应、产品设计、市场拓展、绿色消费、健康环保等诸多方面带给整个产业的发展空间 (3) 大麻纺织品引领世界的绿色时尚消费: 大麻纤维的优势、产业现状、世界消费趋势、时尚潮流 (4) 麻纺织品具有的丰富的文化内涵: 各类麻纺织品在人类文明进程中所承载的文化信息、宗教寓意、时尚潮流、养生之道等 (5) 中国亚麻产业的现状与未来: 中国亚麻产业发展40年的历程、未来发展的愿景</p> <p>(1) The Beauty of Chinese Ramie Oriental Costumes: the Use of Ramie Textiles and Summer Clothing Under the Development of Chinese Civilization and the Future of Ramie Products. (2) The Development Opportunities of Hemp Textile in Linen Industry: the Advantages of Hemp Textiles for Raw Material Supply, Product Design, Market Expansion, Eco-consumption, Health, Environmental Protection and More. (3) Hemp Textile Products Leading Worldwide Eco-fashion Consumption: Advantages of Hemp Fibre, Current Situation of the Industry, Worldwide Consumer Trends and Fashion. (4) The Rich Cultural Connotations of Linen: the Culture, Religious Aspects, Fashion and Good Health Associated with Linen Textiles Throughout Human Civilization. (5) The Current Situation and the Future of China's Linen Industry: 40 Years of History and Future Developments of China's Linen Industry.</p>	<p><b>主持人:</b> 董春兴, 中国麻纺织行业协会会长</p> <p><b>讨论嘉宾:</b> (1) 刘国华, 湖南华升工贸有限公司/ 湖南华升服饰股份有限公司董事长 (2) 袁保卫, 山西绿洲纺织有限责任公司董事长 (3) 丁洪亮, 汉泰纺织有限公司 董事长 (4) 赵志刚, 朗润天工(北京)投资有限公司总裁 (5) 魏爱民, 宜兴市舜昌亚麻纺织有限公司董事长</p> <p><b>Moderator:</b> Dong Chunxing, Chairman, China Bast &amp; Leaf Fibers Textile Association</p> <p><b>Panelists:</b> (1) Liu Guohua, President, Hunan Huasheng Industrial &amp; Trade Co Ltd/ Hunan Huasheng Clothing Co Ltd (2) Yuan Baowei, President, Shanxi Greenland Textile Co Ltd (3) Ding Hongliang, President, Hemp Fortex (4) Zhao Zhigang, President, Tigon (Beijing) Investment Co Ltd (5) Wei Aimin, President, Yixing Sunshine Linen Textile Co Ltd</p>	英语/ 普通话 English / Mandarin Chinese	5.1 - C02 论坛活动区 Forum Space
15:00 - 16:30	<p><b>越南纺织服装业的变化趋势和挑战 Changing Trend and Challenge for Vietnam Textile and Garment Industry</b> <b>Supported by Vietnam Textile and Apparel Association (VITAS)</b></p> <p><b>简介Summary :</b> 此专题研讨会将讨论: (1) 越南纺织行业概况 (2) 越南签订自由贸易协定的机遇与挑战 (3) 绿化越南纺织行业</p> <p>This panel discussion will discuss: (1) Overview of Vietnam Textile &amp; Apparel Industry (2) Opportunities &amp; Challenges for Vietnam Textile industry when joining FTAs (3) New Initiatives to Green Vietnam Textile Sector</p>	<p><b>主持人:</b> Nguyen Thi Tuyet Mai, 越南纺织服装协会副秘书长</p> <p><b>讨论嘉宾:</b> (1) 华珊, 中国纺织经济研究中心主任 (2) 赵明霞, 中国纺织工业联合会国际贸易办公室副主任 (3) Kim Thi Thu Huong, Van Laack Asia Co Ltd董事总经理 (4) Vu Thi Phuong, Pro Sports Corporation主席助理</p> <p><b>Moderator:</b> Nguyen Thi Tuyet Mai, Deputy Secretary General - Head of VITAS HCMC Office</p> <p><b>Panelists:</b> (1) Hua Shan, Director General of China Textile Economic Research Center (2) Zhao Mingxia, Deputy Director General of International Trade Office CNTAC (3) Kim Thi Thu Huong, Managing Director, Van Laack Asia Co Ltd (4) Vu Thi Phuong, Assistant for Chairman, Pro Sports Corporation</p>	越南语/英语/ 普通话 Vietnamese / English / Mandarin Chinese	5.1 - G143 热点交流 Talking Point

3月13日 星期三 Wednesday, 13 March				
时间 Time	主题 / 讲座简介 Topic / Summary	演讲人 / 主讲公司 Speaker / Company	语言 Language	地点 Venue
13:00 - 14:30	<p><b>提高技术创新及其关键推动力 Improve Technological Innovation and its Key Driving Force</b> <b>简介Summary :</b></p> <p>(1) 技术创新的助力作用及关注行业及中小企业发展 (2) 技术创新在中小企业的推广和应用 (3) 介绍创新技术推广平台</p> <p>(1) The Power of Technology Innovation Focusing on the Development of Industry and SME (2) The Promotion and Application of the Technology Innovation in SME (3) The Introduction of an Innovative Technology Promotion Platform</p>	<p><b>主持人:</b> 胡柯华, 中国纺织工业联合会社会责任办公室可持续发展合作主任</p> <p><b>讨论嘉宾:</b> (1) 王颖, 汇丰中国有限公司可持续发展总监 (2) 刘一峰, 世界自然基金会中国水效项目执行总监 (3) 宜家中国, 可持续发展专员 (4) 胡咏钦, 清标绿盟执行董事</p> <p><b>Moderator:</b> Hu Kehua, Sustainability Stewardship Director, Office for Social Responsibility of CNTAC</p> <p><b>Panelists:</b> (1) Ying Wang, Head of Corporate Sustainability, HSBC Bank (China) Company Limited (2) Yifeng Liu, Deputy Practice Head, World Wild Fund for Nature (3) Sustainability Specialist, IKEA (4) Hu YoungChing, Executive Director, Tsincohuastandard &amp; Niti Co Ltd</p>	英语/ 普通话 English / Mandarin Chinese	5.1 - C02 论坛活动区 Forum Space